



URUSETIA PUSAT SETEMPAT (OSC)
MAJLIS PERBANDARAN KEMAMAN
 Jalan Air Putih,
 24000 Kemaman, Terengganu Darul Iman.
 Tel : 09-8597777 , 09-8597700 Faks : 09-8595455
 e-mail : mpkemaman@mpkemaman.gov.my,
<http://mpk.terengganu.gov.my>

MPK/OSC

PL4

YURAN MEMPROSES PERMOHONAN KELULUSAN PELAN LANDSKAP

Bil	Jenis Permohonan	Kadar Bayaran Tetap Menfail
	<p>KATEGORI A</p> <p>i. Projek perumahan melebihi 150 unit ii. Projek pangsapuri / kondominium iii. Projek pembangunan bersepadu (Mixed Development) iv. Kawasan rekreasi / taman rekreasi / taman tema v. Kompleks Sukan</p> <p>KATEGORI B</p> <p>i. Kompleks membeli belah ii. Kompleks perdagangan iii. Hotel iv. Institusi swasta dan kerajaan v. Perumahan dari 50 unit hingga 150 unit vi. Pejabat pengurusan vii. Rumah kedai yang melebihi 10 unit yang dikemukakan berasingan</p> <p>KATEGORI C</p> <p>i. Lot-lot kedai / rumah kedai yang tidak melebihi 10 unit yang dikemukakan berasingan ii. Kilang-kilang (sebuah dan bertingkat) iii. Stesen minyak iv. Kerja-kerja perubahan atau penyambungan kilang-kilang perusahaan ringan yang mempunyai keluasan tapak hingga ½ ekar v. Bangunan tadika vi. Rumah ibadat viii. Projek perumahan tidak melebihi 50 unit viii. Jalan raya</p> <p>KATEGORI D</p> <p>i. Kerja-kerja tambahan dan ubahsuai landskap bagi semua kategori</p>	<p>RM 350.00 bagi setiap permohonan kelulusan landskap</p> <p>RM 300.00 bagi setiap permohonan kelulusan landskap</p> <p>RM 200.00 bagi setiap permohonan kelulusan landskap</p> <p>RM 150.00 bagi setiap permohonan kelulusan landskap</p>

- Nota :
- : Bagi setiap permohonan yang tidak termasuk di dalam senarai di atas sila hubungi Jabatan Landskap, Majlis Perbandaran Kemaman untuk mendapatkan kadar bayaran menfail permohonan.
 - : Pelan lanjutan landskap yang melebihi tempoh masa yang ditetapkan, bayaran proses yang dikenakan adalah separuh daripada kadar bayaran di atas.
 - : Pelan pindaan kepada pelan lulus kadar bayaran sama seperti di atas bayaran memproses pelan akan di pinda dari masa ke semasa

PIHAK MAJLIS MENGIKUT SEKSYEN 39(B) AKTA KERAJAAN TEMPATAN 1976 (AKTA 171), BOLEH MENGENAKAN BAYARAN KE ATAS PERKHIDMATAN YANG DIBENARKAN.